

Date: 21st April 2020
Ref.: KC/ER/04/2020/16

التاريخ: 21 ابريل 2020
المرجع: KC/ER/04/2020/16

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President, Chief Operations
Officer (COO) Head of Operation Division
Dubai Financial Market
P.O. Box 9700 Dubai, UAE

السيد/ حسن عبدالرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي
رئيس تنفيذي العمليات - رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
ص. ب 9700 دبي، إ ع م

After Greeting,,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Notification of Board of Directors
Meeting, Dubai Investments PJSC by
videoconference

الموضوع: إخطار اجتماع عبر الفيديو لمجلس إدارة
دبي للاستثمار (ش.م.ع)

We would like to inform you that the Dubai Investments PJSC Board of Directors Meeting is scheduled for Sunday, 26th April 2020 at 2:00 pm. The Board will discuss interalia routine business issues, including to approve the date, time, venue and agenda of the 24th Annual General Assembly Meeting, and announcement to open Board of Directors election nominations subject to Securities and Commodities Authority approval and any other matter with the permission of the Chairman.

نود اعلامكم بأن مجلس إدارة دبي للاستثمار (ش.م.ع) سوف يجتمع يوم الاحد الموافق 26 ابريل 2020 في تمام الساعة 2:00 ظهراً. وسيناقش المجلس ضمن أمور أخرى امور العمل الاعتيادية، بما في ذلك الموافقة على موعد ووقت ومكان وجدول أعمال اجتماع الجمعية العمومية السنوي الرابع والعشرين، وعلان فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الادارة، مع مراعاة الحصول على موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع، وأية أمور أخرى يوافق عليها رئيس مجلس الإدارة .

Yours faithfully,
For Dubai Investments PJSC

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،
عن دبي للاستثمار (ش.م.ع)



Kurian Chacko
Chief Corporate Affairs Officer



كوريان شاكو
مدير عام شؤون الشركات

Cc. Securities and Commodities Authority

نسخة إلى: هيئة الأوراق المالية والسلع